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В настоящей статье исследованы особенности конструкции титульного обеспечения в российском 

гражданском праве. Даны историческая и сравнительно-правовая характеристики фидуциарной 

собствен-ности и обеспечения путем передачи титула на имущество в континентальном европейском 

праве (на примере права Германии и Франции) и англо-американском праве (институт mortgage backed 

security). Проведен краткий анализ российской судебной практики о признании правомерности 

конструкции титульного обеспечения.
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Peculiarities of Title Security as a Not Otherwise Addressed Security Means in Russian Civil Law
This article examines the features of the construction of title security in Russian civil law. The historical and 

comparative legal characteristics of fiduciary property and security by transfer of title to property in continental 

European law (on the example of the law of Germany and France) and Anglo-American law (mortgage backed 

security institute) are given. A brief analysis of the Russian judicial practice on the recognition of the legality of 

the design of title security is carried out.
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